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Møde dato 

13. maj 2024 

Mødested 

Personalerum 

 

Møde tidspunkt 

Kl. 17.15 - 19.15 

Møde nr. 

 

Mødeleder  

 

Afbud til 

Anders Henriksen på 21 64 60 34, via AULA eller 

på anhe@kolding.dk 

Deltagere 

Medarbejderrepræsentanter: Jacob Huss Malmvig og Linda Nielsen 

Forældrevalgte: Maria Andresen, Thomas Schmolke, Lone la Cour Kryger, Bjarne Hindkjær Hansen, 

Jesper Stougård Baunbæk, Maja Gellert Christiansen, Sune Stoklund Sørensen   

Ledelse: Anders Henriksen, René Iversen 

Elevrådsrepræsentanter: Wilhelm Hans Lund Guldager, Helena Uhre Guldborg 

Bemærkninger 

Ordstyrer: Maria Andresen 

Afbud: Lone la Cour Kryger, Bjarne Hindkjær Hansen 

 

— 

Dagsorden 

01.01 Godkendelse af dagsorden - kl. 17.15-17.17 

Godkendt 

01.02 Godkendelse af referat fra seneste møde – kl. 17.17-17.20 

Godkendt 

01.03 Orientering – kl. 17.20-17.40 

01.03.1 Formanden + øvrige forældre (Maria om brugernævnsmøde + sommerfest) 

Maria orienterede om brugernævnsmødet – der var gode oplæg om børn og unges trivsel. Det 

ene oplæg handlede om, at børn og unge klarer sig generelt bedre end vi tænker – både i forhold 

til alkoholkultur, seksuel debut mm. Det de er udfordret på er dog deres relationskompetencer. 

Hvordan kan skolen være med til at styrke disse kompetencer, og klæde dem bedre på til at indgå 

og agere i forskellige fællesskaber.  

Det andet oplæg handlede om elever i privilegerede positioner, og om hvordan vi laver skift i 

undervisningen, så der også sker skift i de privilegerede positioner i elevgruppen.  

 

Sommerfesten er videregivet til Maria (forældrerådet) sammen med Sabine og Dorthe. 

 

01.03.2 Personale 

https://www.kolding.dk/
mailto:anhe@kolding.dk
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Side 2 

Linda: Der har været besøg fra pædagogstuderende i dag og på onsdag kommer de igen. Den 

ene gruppe laver Sørøveraktiviteter med 1.-2.klasse i Hallen og den anden gruppe laver 

Gipsmasker i klubben med 3.-4.klasse. 

GLO har været i spejderhytten i sidste uge inden Kristi Himmelfart. Det var en rigtig god 

oplevelse, og der blev plads til at der kunne dannes nye relationer. Personalet er begyndt at kigge 

på sammensætningen af elever i forhold til kommende klassedannelser 

 

Jacob: Fra skolen er der god energi i frikvartererne, når det gode vejr er der.  

Vi har haft fire kollegaer på Co-teaching certificering.  

 

01.03.3 Ledelsen (kort om sidste møde i juni + info om trafiktest) 

Margit har sendt ud om sommerferieugerne og pasning i SFO. Dette foregår på Brændkjærskolen 

i Kolding og der er en ny procedure for tilmelding. Margit har udsendt dette på Aula 

 

Vi får to nye kollegaer næste skoleår. De har begge været på besøg, og med til lærermødet i dag, 

den 13.5.24. Der kommer info ud om de to på Aula 

 

Trafiktest – alle skoler skal arbejde med trafik og trafiksikkerhed. Bestyrelsen skal orienteres om 

hvad vi som skole allerede gør, og godkende arbejdet med trafiksikkerhed/trafikundervisning. 

Dette fremlægger Anders på næste møde.  

 

01.03.4 Elevrådet 

01.04 Præsentation af René – kl. 17.40-17.55 

René præsenterer sig for bestyrelsen, og præsentationsrunde for René 

 

01.05 Evaluering af skolefesten – kl. 17.55-18.15 

Kort evaluering af skolefesten: 

- Salg i boderne 

- Kunne man frigøre eleverne og de voksne i f.eks. sodavandsboden, så man som forældre 

kunne være mere med i klasserne? Tag selv-bord med MobilePay evt.  

Mere ”festtid” sammen med børnene for forældrene fra bestyrelsen.  

- Spisning i klasserne 

- Der var måske lidt knapt med tid til spisningen 

- Aktiviteter 

- Underholdning 

- Godt med meget underholdning, hvilket aktiverede børnene godt 

 

Opmærksomhed på at festen ikke favner de små børn/hele familien. Den måde skolefesten er 

tilrettelagt på, kan det være svært for mindre søskende/små børn at holde fokus under 

underholdningen. Derfor er der lavet det skel mellem skolefesten og sommerfesten – 

Skolefesten er for skoleeleverne, og sommerfesten er for hele familien, søskende, 

bedsteforældre mm.  Risikoen er, at der er familier der vælger skolefesten fra grundet 

pasningsbehov o.a. men tilslutningen i år var fin. Evalueringen tages op i efteråret, når den 

kommende skolefest skal planlægges.  
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Side 3 

 

01.06 Kommende skoleårs planlægning – kl. 18.15-18.35 

01.06.1 Normeringsberegninger/økonomisk tildeling til kommende skoleår (herunder lokale konsekvenser) 

Anders orienterer om den nye tildelingsmodel. Den nye model giver os lidt flere penge at drive 

skole for. Der er lagt op til, at der er en stor grad af tillid til ledelsen i forhold til at favne de elever 

der er særlig udfordret. Det er ledelsen ansvar, fortsat, at visitere de elever der har et behov for 

det. Den nye model giver anledning til flere opmærksomhedspunkter i forhold til visitationsdelen.  

   

01.06.2 Arbejdet med skoleplan 

Fokus næste skoleår er: Øget tilslutning til SFO og Mere bevægelse i uv. herunder samarbejdet 

med det lokale foreningsliv. Et andet fokuspunkt er socioøkonomien og hvordan vi understøtter 

elever fra de socioøkonomisk belastede kår.  

 

01.07 Karrierekompasset (se bilag) – kl. 18.35-18.50  

Læs gerne bilagene inden mødet. Anders gennemgår kort tankerne bag, og vi udfylder arket vedr. 

bemærkninger (se bilag). 

 

01.08 Revidering af princip vedr. velgørenhed (se bilag) – kl. 18.50-19.05 

01.08.1 Revidering af princippet med henblik på godkendelse. 

Skubbes til næste bestyrelsesmøde 

 

01.09 Punkter til kommende møder – kl. 19.05-19.10 

Frikvartererne i indskolingen – nogle elever oplever at der bliver ”dikteret” forskellige aktiviteter 

der skal deltages i. Hvilke tanker ligger bag – punktet tages op til kommende møde.  

 

Revidering af princip vedr. velgørenhed 

 

Årshjul for bestyrelsen 

 

01.10 Evt. – kl. 19.10-19.15 

 

TASK-LISTEN fra sidste møde (revideres ved mødets afslutning): 

 

Punkter til kommende møder 

- Fortsat revidering af principper 


